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Förslaget till nytt partiprogram III
Våra svar
Sammanhållning
Vi måste bygga makt för att kunna förändra. 
Det betyder att vi måste ta konflikt med starka 
intressen som motståndare.

Vår styrka är det arbete vi människor utför. Dit 
räknas också kvinnors obetalda omsorgsarbe-
te, som är ”avgörande för att samhället över- 
huvudtaget ska fungera”.

En och en kan vi inte gör mycket. ”En bred  
organisering kan skapa starka politiska krafter”.  
”Vi vill odla förtroende och sammanhållning i en 
bred arbetande klass som tillsammans står upp 
för sina intressen.” 

Förslaget har en reformistisk grundsyn, som 
är byggd på en övertygelse om att förtroende 
och sammanhållning ger en möjlighet att driva 
igenom ett mänskligt samhälle.

Vänsterpartiet är en av många som måste  
organisera för förändring.

• fackliga rörelsen
• kvinnors organisering
• lokala rörelser
• klimatfrågan
• intresseorganisationer (inte nämnda)

Vi måste arbeta strategiskt och långsiktigt för 
att få många med oss. 

Vår gamla slogan kan fortfarande fungera. 
”För alla inte bara för få.”

Strategiska reformer
• Arbete ger utveckling 

Medvetet skapa goda förutsättningar för allt 
arbete, både lönearbete och obetalt arbete. ” 
Vi vill påbörja en stegvis arbetstids- 
förkortning med bibehållen lön”. 
Det handlar om det goda arbetet för vår ge-
mensamma framtid och välfärd, helt främ-
manse från lönelaveriet.

• Trygghet och självständighet 
” Vi vill bygga ett samhälle som alltid finns 
där för den som behöver det.” 
Personligen reagerar jag lite tveksamt till 
raderna 824-831, som jag tycker antyder 
arbetsplikt.

• Bättre ägandeformer 
Vi ska stärka det gemensamma ägandet 
och ha förtroende för människors yrkes- 
kunnande. 
” Det är inte långsiktigt hållbart att ett litet 
fåtal samlar på sig absurda förmögenheter, 
byggda med andra människors arbete.”

• Ut ur fossilberoendet 
Vi måste ta kamp mot fossilberoendet för 
att försvara vår framtid. Här behövs inte 
många ord, men kanske mer tydlighet.

• Sverige i världen 
Sverige är en del av världen och ska ta del av 
världen.

• Avslutning 
Socialism för alla tjänar alla på. 
Åkes ord: ”Nu jäklar ska vi ta tag i det”

Nästa brev: Grundsyn i sakfrågor
Åke Stridh



Fullmäktige 30 november 2023

Åke, Henrik, Ulf och Bengt försökte övertyga fullmäktige att rösta på Vänsterpartiets budget. 
Förvånande nog lyckades det inte, trots att vi var enda partiet som föreslog en minskning av 
kommunalskatten.

Ulf Hanssons inlägg för Kultur och fritid.
Bifall till Vänsterpartiets förslag till budget.

Kultur- och Fritidsnämnden må vara en nämnd 
med en ganska liten budget, men den är nog så 
viktig. 

I vår text om Kultur- och Fritidsnämnden i budget- 
förslaget har ni fått läsa en hel del om kultur, 
men idrotts- och fritidsområdet är lika viktigt. 
Kultur och Idrott/Fritid ska gå hand i hand och 
får inte ställas mot varandra.

Jag vill inte måla i alltför mörka färger. En hel 
del positivt görs i kommunen inom nämndens 
område.  Då tänker jag på Motorgården på Gull-
bernavägen, Fryshuset på Kungsmarken, Prylo-
teket i Lyckeby (här vill vi även ha utrustning för 
funktionsnedsatta) och på det nya utegymmet 
på Trossö. 

Det blir fler utegym i framtiden. Gärna med pla-
cering utanför centrala Karlskrona.

Men mer kultur och idrott i socioekonomiskt 
utsatta områden.

Frågan om renovering/ombyggnad av simhall/
varmbadhus är någonting som måste lösas i 
Rödeby och på Trossö. Detta är högt prioriterat. 
När det gäller varmbadhuset är det osäkert när 
renoveringen genomförs 
(jag frågade ju Bengt Jönsson på kommunfull-
mäktigemötet), men för Rödeby simhall har det 
redan gjorts en förstudie som nu ska komplet-
teras. 
  
Det planeras ju ett nytt bibliotek /rum för scen/
konsthall på Stortorget i Karlskrona. 
Detta är ju frågor som den nya styrgruppen ska 
arbeta med.
 
När det gäller stadsbiblioteket så anser jag att 
det inte blir så lyckat att renovera lokalerna i 
stadsbiblioteket för vuxenbiblioteket och flytta 
barn- och ungdomsavdelningen till ett nybyggt 
kulturhus. 



Det fungerar inte så bra för familjer att gå till 
olika hus när de besöker bibliotek. 

Barn och unga vill kanske läsa vuxenlitteratur 
ibland och denna avdelning ska inte finns i ett 
annat hus. 

Då får dessutom återlämning och beställning av 
böcker göras på olika ställen.

Öppettiderna ?  Hur löser man det med två hus?

Det krävs två flyttar då personalen får flytta 
under renoveringen.

Det nuvarande biblioteket har tretton olika nivå-
er vad jag vet. Det är svårt att tillgänglighetsan-
passa även om det byggs om.

En blackbox kan inte byggas i nuvarande lokaler 
enligt min bedömning. 

Ett sammanhållet bibliotek/kulturhus i nya  
lokaler är vad vi vill ha.

Det är mycket glädjande och efterlängtat att en 
ny kulturskola äntligen ska byggas. 

De synpunkter jag får från olika föreningar i 
kommunen handlar ofta om att det bör finnas 
flera möjligheter att främst kvällstid, 
men även dagtid, kunna låna lokaler i olika delar 
av kommunen.  

Ett stort tack till en ambitiös och engagerad 
personal på Kultur- och Fritidsförvaltningen. 

Vi ska vara glada åt att vi har så många aktiva 
föreningar i Karlskrona kommun. Det är en stor 
tillgång för oss alla. 

Ulf Hansson

Ulf önskar med denna bild julefrid till alla våra läsare.



Kunskapsnämnden i V budgeten

Här följer Åkes planerade anförande i budgetde-
batten för kunskapsnämnden. Eftersom talar-
tiden endast är tre minuter blev den uppdelad i 
tre delar.

Inledning
När V´s budget kommer att röstas igenom är vi 
förvissade om att våra tjänstemän kommer att 
segla den i land, med god vind i seglen.

Friskolor 1
Först en grundläggande syn på friskolor.  
Eventuella inte utnyttjade resurser ska åter- 
investeras i skolan

Friskolor 2
Friskolor finns och kommer att finnas några år 
till. Vi måste förhålla oss till det. Vi måste hitta 
former för ett organisatoriskt samarbete. (Vare 
sig kommunala skolor eller friskolorna är betjän-
ta av olönsamma klass- och gruppstorlekar.)  
I Karlskrona kommun finns totalt 38 grund- 
skolor med cirka 8 000 elever. På fyra av  
skolorna finns anpassad grundskola (nya be-
teckningen för särskolan). Åtta skolor är fri- 

stående skolor (friskolor). En halv miljons  
organisatoriskt bättre användande av resurser 
på varje skola skulle generera 19 milj kr. Hälften 
kan återföras som stöd. Resten kan bli en fri re-
surs för att tex minska skatten eller täppa igen 
underskottet i grundskolan.

Förskolan
Förskolan i Karlskrona har för stora grupper. Vi 
behöver påbörja ett arbete att minska antalet 
barn per pedagog.

Ej godkända elever
Var 4:e elev är inte godkänd i alla ämnen i slutet 
av åk 9. Var 5:e är inte behörig till yrkesprogram 
på gymnasiet. Ändå får de inte komplettera 
grundskolan. Det här måste vi göra något åt. Det 
senare sägs varje år i Kunskapsnämnden. 
Ändå fortsätter vi som vanligt. De som inte är 
behöriga för gymnasiet erbjuds inte att gå om 
ett år eller två. Möjligen kan de få ”läsa upp” 
några ämnen under en sommarvecka. På en 
kort tid ska eleven klara av 9 års studier.  
Vi måste tänka om.



En liknelse med bröllopsföljet som med roddbåt 
skulle ta sig över Emån är på sin plats.

En roddare och brudparet satte sig i ekan. 
Roddaren började ro, men ekan kom ingen vart. 
Fler roddare hoppade i båten och hjälpte till att 
ro. Ekan kom ingen vart. En chef för verksam-
heten utsågs. Roddarna fick byta plats. Chefen 
förklarade tydligt hur åran ska bryta vattenytan. 
Ingenting hände.
Som i Kejsarens nya kläder löstes problemet av 
ett okunnigt barn som helt sonika sa:

”Knyt opp repet.”

För att lösa problemet med att så många inte 
klarar grundskolan och sen inte heller gymna-
siet blir vi tvungna att vända oss till barnen. Det 
är de som ska bli elever. Fler chefer löser inte 
problemet. Tillit till personal och elever är med 
stor sannolikhet första steget som måst tas.

Resurser allmänt
Det behövs ett rejält omtag i hur vi ska använda 
våra resurser. De ska gå till rätt saker. Exempel:

• Vaktmästaren som drog kabel i taket till 
internetnoder några dagar och sparade in 
några 100 000 till kommunen. 

• Konferensrummet Chapmanskolan som 
byggdes av kommunens egna snickare. 

• De ofta mycket yrkesskickliga eleverna i åk 
3 på yrkesprogrammen kan ge inkomster till 
skolan.

• Vi måste få bort mantrat: Inget blir bra om en 
gör det själv. (Finns GDS kvar på macken). 

Det senare är ett mantra som fick V att göra en 
kort, ej publicerad, filmsnutt med temat: Är det 
sant att alliansen tänker gå över till hyrpolitiker?

Socioekonomiska faktorer
Resurser som avsätts till socioekonomiska 
faktorer ska användas till just det. Elever på 
en kommunal skola eller friskola som behöver 
extra resurser grundade på socioekonomiska 
faktorer, ska inte generera pengar till övriga 
friskolor. Vi ska inte ge stöd till de som inte be-
höver det. Vi ska ge stöd till de som behöver det. 
Slösa inte bort resurser.

Variation som norm
Variation som norm får inte vara att alla problem 
ska lösas inom klassrummets ram. Anpassa 
istället utbildningen efter var och ens behov 
på sätt och plats där det bäst kan fungera. En 
skridskobana i en badbassäng är troligen inte en 
lyckad kombination.

Pedagogiska måltider
Pedagogiska måltider, där lärare i tjänsten äter 
tillsammans med eleverna, kommer inte att öka 
matkostnaderna. Tvärtom.

Staten är snål
Får vi inte mer från staten måste vi generera 
själva. Det ska vi inte göra genom att höja  
kommunalskatten, som slår hårt mot de med 
små inkomster. Det ska vi istället kämpa för att 
göra  genom att staten får tillgång till mer resur-
ser, genom att höja skatten för de med högst 
inkomster och tillgångar.

Jag citerar Henriks budgetanförande:  
”Vår budget är en budget mot slöseri och dålig 
hushållning.”
Då kan vi öka resurserna ute i verksamheten.

Uppdrag KSN:
• Mindre dokumentation och mer tillit
• Påbörja arbetet med att få ner antalet barn 

per pedagog på förskola och fritids
• Arbeta för att hitta samarbetsformer med 

friskolorna.

Bild Kalmar muséum



Sammanfattning från Fullmäktige

Åke, Henrik, Ulf och Bengt försökte övertyga fullmäktige att rösta på Vänsterpartiets budget. 
Förvånande nog lyckades det inte, trots att vi var enda partiet som föreslog en minskning av 
kommunalskatten.            Bild Henrik Holmkvist

Under torsdagen så var det dags för budgetfull-
mäktige i Karlskrona. Efter 11 timmars debatt 
gick fel budget igenom. 

Närvarande på dagens kommunfullmäktige: 
Henrik Holmkvist, Ulf Hansson, Åke Stridh och 
Bengt Larsén

Under frågestunden så ställde Ulf Hansson en 
fråga om Karlskronas varmbadhuset och om 
det finns en tidsplan för renoveringen. 
Svaret han fick var att det inte just nu kan sägas 
vad som ska göras under 2024.

Åke Stridh frågade om hur kommunen skyddar 
de som är hemlösa i Karlskrona kommun nu 
när det är vinter och kallt. Svaret han fick var 
att kommunen har beredskap för att hjälpa de 
hemlösa som har ett behov av boende under 
vintern.

Henrik Holmkvist ställde en fråga till nya ord-
föranden i Arbetsmarknadsnämnden om han 

tänker fortsätta arbetet att den så framgångs-
rika verksamheten på Arbetsmarknadscenter 
på Bubbeltorp ska säljas och privatiseras och 
då riskerar att många människor kommer ännu 
längre från arbetsmarknaden. Han fick inget 
tydligt svar utan fick till svars av den nya ordfö-
randen att han ska följa nämndens åtaganden.
Henrik avslutade med att konstatera att det 
är människors trygghet som sätts på spel för 
ett liberalt experiment. Mycket kan ni hålla på 
att leka med men detta är både olämpligt och 
onödigt.

Bengt Larsén hade en fråga som berörde remis-
sen från Havs och vatten myndigheten om till-
lägg i havsplanerna som rör havsvindkraft. Han 
undrade varför inte expertorganet i Karlskrona 
kommun, Miljö och samhällsbyggnadsnämn-
den, inte får yttra sig i denna fråga?
Svaret han fick var att kommunstyrelsen ar-
betsutskott har det övergripande ansvaret och 
de har svarat på remissen. Bengt fullföljde med 
att fråga varför inte ärendet tas upp i kommun-



fullmäktige eftersom det är strategiska frågor 
det kan påverka kommunens energiframtid.

Åke Stridh frågade nu när det är ökade kostna-
der i samhället så undrade han om det förekom-
mit hot om vräkningar eller vräkningar under 
året som varit för barnfamiljer?
Svaret han fick var att frågan ska tas med och 
att han ska få svar på nästa kommunfullmäkti-
ge.

Henrik Holmkvist var uppe i ärendet Delårs-
uppföljning augusti 2023 och ansåg att det 
behövds en tydlig handlingsplan för Funktions-
stödsnämnden när de visar ett så stort under-
skott för 2023.

V, S och C yrkade på att Funktionsstödsnämn-
den ska återkomma med en beslutad flerårig 
utveckling och åtgärdsplan med både åtgärder, 
effekter och konsekvenser för verksamheten 
och att denna plan ska underställas fullmäktige. 
Kommunfullmäktiges majoritet röstade emot 
förslaget.

Ärendet Delårsuppföljning september 2023 
yrkade V, S och C på att inte ta besparingar 
på våra medarbetare i kommunen och därför 
stryka kompetensutveckling från besparingsåt-
gärderna.

Yrkade också att samtliga nämnder ska arbeta 
med att minska nettokostnadsutvecklingen
Kommunfullmäktiges majoritet röstade emot 
förslaget.

Under budgetdebatten lyfte Henrik Holmkvist 
bland annat:

Fler bostäder måste till för en rimlig kostnad. 
Men även skola, barnomsorg och övrig välfärd 
måste prioriteras för att god kvalitet ska kunna 
upprätthållas. För att våra nya kommuninvånare 
ska välja att bli karlskroniter för resten av livet 
så krävs även livskvalitet i form av kultur och ett 
rikt föreningsliv.

Vänsterpartiet vill skapa förutsättningar för alla 
att leva ett gott liv. Vänsterpartiet vill att vi med 
gemensamma insatser, solidariskt skapar förut-
sättningar för detta.

Vår budget är en budget mot slöseri och dålig 

hushållning. Vi vänder oss mot inköp av Vatten-
borgen för 25 milj kr, överinvestering på stor-
torget, bortglömd landsbygd och skärgård och 
onödiga kontrollbehov.

Vi vill minska på overheadkostnader tex för 
antal kommunalråd och politikernas arvoden, 
samt onödiga chefsnivåer. Vi vill minska på 
förvaltningarnas kostnader för övergripande 
funktioner. Se över mellanchefsorganisationer-
na. Arbeta bort New Public Management och 
dokumentationshysteri. 

Vi vill se mindre kontroll och mer tillit. Vi vill se 
ett generellt ifrågasättande av tid som läggs på 
möten. Mer verksamhet på golvet mindre vid 
skrivbordet.

För oss är det en självklarhet att inte hyra lokaler 
för kommunens basverksamhet, skolor, försko-
lor (Trummenäs), äldrevård, och Brinova arena.
Lönehöjningar bör vara lika stora och anges i 
krontal (inte %) för alla i kommunen.

Vi vill se en möjlighet för vår personal att välja 
huruvida man vill ha en friskvårdstimme eller ett 
friskvårdsbidrag.

Bengt Larsén var uppe och tog upp energi-
problematiken och Vänsterpartiets förslag på 
Sverigepriser på el.

Facebook: Vänsterpartiet Karlskrona



Manifestation mot Folkmord i Palestina

En makaber installation på Klaipedaplatsen under manifestationen för Fred i Palestina.
För varje sund människa måste den vara tankeväckande.



Sjungande poetisk talare

Anna Lahmer talade och ledde en kraftfull allsång för befriande av Palestina.



Kultur Palestina

Yara Zaghmout läser poeten Adel Mohammed.



Del 1

Mitt namn är Palestina!
Formad av lera, men mina stenar är av granit.
Jag kommer inte berätta min historia för dig, min historia är historien.
Jag är Palestina!
Jag är krig och vapen...
och fred och stenar.

Från en plågsam historia och en grym nutid kommer jag!
Jag är Palestina!

Det oavbrutna kriget...
Vi kastar stenar som vinden fruktar...
och de svarar med tårgas!

De har glömt att våra tårar bara strömmar som...
stolthet över våra martyrer...
och styrka i vår historia
och glädje inför den kommande segern!
Jag är Palestina!

Jag är den vackra bruden som alla är förtjusta i, men som ingen vågar rädda.
Jag är Palestina!

P) På vår jord, en historia av kamp och hopp...
A) Alltid hemma, vårt land och våra drömmar...
L) Låt det vara arvet, tryggheten och vår styrka...
E) En boplats för våra hjärtan och vår eviga längtan...
S) Sida vid sida kämpar vi för fred och en framtid...
T) Tillsammans bygger vi upp vår gemenskap...
I) I våra hjärtan bor stolthet och enighet...
N) När vi minns våra rötter och vår identitet...
A) Alltid trogna vårt hemland, vår glädje och vår sorg

Del2 

Jag är palestina
Avvägd med trygghetens vikt..
och om mitt tak skakar, se då... vad som får pannan att rynka.

Jag är Palestina
Faststående, även om alla bokstäver förkastas uthållig, även om alla händer ger upp Och om blodet rinner ut, säger jag er 
att det kommer rinna tillbaka med himlens regn.

Jag är Palestina
läs inte böckerna efter deras titlar
förutom mig, från Gaza kommer min styrka och de som stärker mig

Alla önskningar kan inte uppfyllas
utom de som kommer från min mark
och inte alla vindar styr fartygens färd utom mina båtar som seglar i stormens värld

Jag är den starka Palestina
landet av gudomliga mirakel
så vem är ni, ni som kommer från avlägsna platser?
Har ni inte hört att jag, efter Gud, är eran lycka?
Och har inte hört, att jag kommer återvända? 

Jag är Palestina
om mina åkrar tror att jag inte återvänder och om folket slår trumma och spelar musik och så länge blodet i  era ådror 
strömmar Vet jag att ni ger bort ert hjärta, er själ, er far och era drömmar bara för att jag ska återvända.

Jag ska återvända
Mitt namn är Palestina

Av poeten Adel Mohammed 



Ordförande V Karlskrona talade

Jag heter Åke Stridh och är ordförande för Vän-
sterpartiet i Karlskrona.

En lokal partiorganisation har en del gemen-
samt med många andra organisationer.
Kommunikation är viktigt och avgörande för 
samvaro och utveckling.

Ett äktenskap utan prat, kram och kel är svårt. 
Samvaron i familjen är kommunikation.

Att leva nära utan kommunikation leder lätt till 
våld och övergrepp. (Här tänkte jag på julhelger 

och våld i nära relationer,  men bytte spår.)

Kommunikation byts ibland ut mot övervåld.  
I Israel finns begreppet administrativ förvar eller 
adminstrativt frihetsberövande. En palestinier 
kan spärras in i förvar på obegränsad tid utan 
möjlighet att försvara sig.  Det kan räcka med 
en misstanke om att en person i framtiden kan 
tänkas utföra ett brott.  
Människorättsorganisationer anser detta vara 
ett brott mot mänskliga rättigheter.

Förtvivlan leder lätt till våld.  
MEN DET BERÄTTIGAR  INTE TILL MORD  
vare sig från Hamas eller Israel.

I går kväll meddelades på media: 200 palestinier 
döda:
• INTE MÖRDADE
• INTE HAMAS SOLDATER
• CIVILA OCH BARN

Budskapet: MINDRE VÄRDA MÄNNISKOR 
Världen behöver inte agera. Vare sig mot Hamas 
eller Israel.

DET ÄR CIVILA OCH BARN PÅ BÅDA SIDOR 
SOM FÅR SLUTA SITT LIV I FÖRTID.

Att delta i en manifestation för fred i Palestina 
känns för mig nödbvändigt att delta i.

Kriget har bkivit ett långt utdraget Hiroshima. 
Precis som där, kan vi inte nu överblicka de lång-
variga skaorna på männsikor och natur.

Det kanske är dags för icke-våld. Mina tankar 
går till Gandhis lyckade frigörande av Indien från 
det brittiska imperiet. Kommer bombandet att 
fortsätta om människorna går ut på gatan. Eller 
kan det vara så hemskt att världen ändå skulle 
bli stillasittande och titta på.

Världen måste säga:

• FRED NU
• STOPPA FOLKMORD
• RESPEKTERA MÄNSKLIGA RÄTTIGHETER



Profilen Palestina



Ung Vänster Karlskrona talade



Situationen i Gaza är akut. Efter en kort va-
penvila faller nu bomberna igen. Bomber. Över 
traumatiserade människor, som mist stora 
delar av sina familjer och som fruktar för sina 
liv. Människor i akut behov av humanitär hjälp. 
Människor som sedan länge blivit utsatta för 
apartheid. Drivna från sina hem, fråntagna sina 
mänskliga rättigheter. 

Israel bedriver ett folkmord! Och vår svenska 
regering tar tillfället i akt att driva en splittrings-
politik. Sverigedemokraterna, med nazistiska 
rötter, står och pekar på oss demonstranter och 
anklagar oss för antisemitism. Det är att under-
gräva, inte bara alla röster för ett fritt Palestina, 
utan också kampen mot just antisemitism. 
Där legitim kritik mot antisemitism drunknar i 
regeringens och medias propaganda. 

Man kan ju undra vilken människosyn som 
gömmer sig bakom ett påstående, om att mör-
dandet av tusentals människor är ett proportio-
neligt självförsvar? Och man kan ju undra, vad 
som gömmer sig bakom en felsägning, om att 
Israel har rätt till folk-... Folk vaddå? Oavsett vad 
Kristersson hade tänkt att säga, så är den fel-
sägningen det närmaste han har kommit san-
ningen i denna fråga. Han kan försöka gömma 
sina åsikter bakom benämningen ”självförsvar”, 
men vi som vägrar att blunda för orättvisa kan 
se, att regeringen stödjer ett folkmord!

Det skulle förstås aldrig Kristersson erkänna.

 Däremot står det klart att han inte är ett fan av 
folk-liga rörelser. Han skriver uttryckligen att 
”vår demokratiska kultur är viktig för oss och vi 
kommer aldrig acceptera att gatans parlament 
tar över”. Gatans parlament? Då skulle jag vilja 
fråga Ulf Kristersson, hur han tror att Sverige 
har blivit den demokrati som vi är idag? Hur 
kom det sig att Sverige införde lika och allmän 
rösträtt? Hur kom det sig att vi fick högre löner, 
kortare arbetsdagar och tryggare arbetsvillkor? 
Hur kom det sig att barnaga blev förbjudet? 
Och att förskolor byggdes? Hur kom det sig att 
preventivmedelslagen, som förbjöd upplysning 
om preventivmedel, slopades? Och att vi inför-
de fri abort? Hur kom det sig att homosexuali-
tet avkriminaliserades och att rätten att älska 
vem man vill, oavsett kön, lagstadgades? Och 
hur kom det sig att klimatfrågan plötsligt fick 
större utrymme, efter att en 15-årig tjej starta-
de skolstrejk?

De folkliga rörelserna har alltid varit en avgö-
rande faktor till förändring. Varför? Jo, för att 
de som suttit vid makten alltid och aktivt har 
motarbetat det som vi idag anser är mänskliga 
rättigheter. Utan de folkliga rörelserna hade vi 
inte levt i en demokrati. Och nu när vi ser, att 
demokratin än en gång håller på att inskränkas, 
behövs de folkliga rörelserna mer än någonsin! 
Gatans parlament är vi, och vi kommer inte låta 
oss tystas! Kampen för palestiniernas rättig-
heter  är livsnödvändig, för den handlar om 
alla människors rättigheter. Ingen är fri, förrän 
Palestina är fritt! Ingen är fri förrän alla är fria.

Hannahs tal



Kalendarium
Expedition och Café V öppet lördagar 1000 - 1100

Soppkök Allhallen Holmsjö 19 december 1700 - 1900

Manifestation Palestina 16 december 1500

Styrelsemöte V Karlskrona tisdag 12 december kl 1730

Medlemsmöte 6 december 1800 Förslag partiprogram II.

I vårt planeringsschema för året är december 
månad inledning på förberedelser för 1:a maj.

Dels ska vi söka polistillstånd. Jag utgår från att 
vi ska söka tillstånd för 1:a majtåg från järnvägs-
stationen till Klaipedaplatsen. 

Där ska vi bjuda på fika, soppa och lite av varje 
men kanske framförallt tal av bland andra Han-
na Gunnarsson.

Kom gärna med fler idéer till hur vi ska fira  
högtiden 1:a maj.

PÅMINNELSE
Valkonferens

Torsdag 7 december
Klocka 1800

C-salen, Karlshamns Folkets Hus

Valkonferensen ska välja två ombud och två 
suppleanter till Vänsterpartiets valkonferens 
för fastställande av EU-listan. Vänsterpartiets 
centrala valkonferens hålls lördag 20 januari. 
Konferensen hålls i fullmäktigesalen i Lands-
tingshuset i Stockholm.

Styrelsen har nominerat Jonatan Bergkvist, 
Agneta Johansson och Åke Stridh. Vilka som 
i övrigt har nominerats från Karlskrona eller 
övriga Blekinge känner jag inte till.

Skribent Åke Stridh

1:a Maj Valkonferens

Riksdagens bild på Hanna Gunnarsson


